
Zápisč.2l2o25zezasedánízastupitelstvaobce
konaného dne 12.5.2o25v 17:00 hodin v zasedací místnosti oÚ čp, gg

přítomni: zastupitelé v počtu 5 a22občanů obce Bělušice viz listina PodPisŮ Přítomných'

(příloha zápisu)

Ad1 Zasedánízastupitelstva obce Bělušice zahájíIstarosta Bc, Lukáš Baroch v 17:01hodin,

přivítal všechny prito-rine. Konstatoval , ie zaseďáiíbylo svolano v souladu s ustanovením §93

odst.l zákonaé.l28l2000Sb, o obcích a informace o zasedaní byla vyvěšena řádně na uřední

desce obecního uřadu. zasedánítedy b}lo svoláno řádně a včas v souladu s ustanovením § 91

a § 93 zákonao obcích. přítomno 5 čleáů, zastupitelstvo obce BěluŠice je usnáŠení schoPné.

Ad2 Starosta Bc. Lukáš Baroch konstatoval , žeby|prověřen a zkontrolovánzáPis s usnesením

z minulého zasedúzastupitelstva. Nebyly shledány žádné nedostatky,

Ad3 Starosta Bc. Lukáš Baroch přednesl, že zapísovatelem pro pořízení zaPisu ze zasedání

zastupitelstva.le 
..'rrú Václav Klepal. Patá nuurt t Jaroslava Svobodu a Martina HavlÍČka jako

ověŇatele zápisu z jednání zastupitelstva obce,

Hlasování 5 pro 0 proti 0 se zdržel
Zastupitelstvo obcJschválilo ověřovateli zápisu Jaroslava Svobodu a Martina Havlíěka

Ad4 starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s upraveným programem zasedání

zastupitelstva. Do programu byly přidány na zááostvšech přítómných zastupitelů nové body,

Celý nový program byl přečten starostou'Bc. Lukášem Barochem, K novému programu nebyly

žádnépřipomínky u 6u^a" se schvalovat v tomto novém znéni. Následně necha1 starosta Bc,

Lukáš Baroch hlasovat o upraveném programu zaseďánízastupitelstva obce,

Hlasování:5-0-0

Program schůze:

1.

2.

3.

4.

Zahájení

Kontrola zápisu z minulé schůze OÚ gělušice

Volba zapisovatele a ověřovatele zasedání

Schválení programu schůze



5.NávrhschváleníúčetnízávěrkyobceBělušicezarok2024

6.NávrhschváleníZávěrečnéhoúčtuobceBělušicezarok2024

7. lnformace z kontroly hospodaření obce za rok zo24 -zpráva auditorů stř, kraje

8. Návrh schválení žádosti o finanční příspěvek pro p. václava klepala st, na uspořádánífotbalové

gardy - záií2024

9. Návrh schválení DPP pro obecnízastupitele

10.NávrhnaschválenípříspěvkuproEliškuKopeckou-tanečnice

1-1.NávrhnaschválenípříspěvkuproVčelařskýspolekTýnecnadLabem

12. Návrh na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zíizenívěcného břemene ke stavbě ,,Ko-

Bělušice, par.č. 1254" lv_12_6o36305 (naše přípojka el.en.na čoV)

t3. Návrh na schválenípříspěvku - linka bezpečí

].4. lnformace o aktuálním stavu svozu odpadu _ nedostatečné třídění

15. Návrh na schválen io7Y ostanovení obecného systému odpadového hospodářství

].6. Návrh na schváleníozv o místním poplatku za obecnísystém odpadového hospodářství

17. Návrh na schváleníozv,kterou se stanovují pravidla pro pohyb psŮ na veřejném prostranstvív

obci

18. Diskuse

L9.Závér

AdS Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem ÚČetní závěrkY obce

Bělušice zarokllz4.Dále uvedl ,ženávrhúčetní uzávérky byl řádně a ve stanoveném termínu

zveřejněn na úřední desce obce v plném znéní.Poté starosta Bc. LukáŠ Baroch PoŽáďa|vŠechnY

přítomné, jestli mají nějaký ďotaz nebo připomínku k účetní uzávétce. JelikoŽ nebYla Žádná

pripomint<a aní dotaznechal hlasovat o schválení úěetní uzávérky obce zarck2024,

Hlasování:5-0-0

přijato usnesení č.3l2l2Ízzastupitelstvo obce Bělušice schvaluje Účetní uzávěrku obce zarok

2024.

Usnesení é.3/2025 bylo schváleno

Ad6 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem Závéreóného Úětu obce

Bělušice za rok 2024, dále uvedl, že návrh Záv&eéného účtu obce Bělušice za rok2024 bY]'

řádně a ve stanoveném termínu zveřejněn na úřední desce obce v plném znénÍ.Navrhl schválení

Závérečrré;no účtu obce k31.12.2024 bez výhrad. Poté starosta Bc. LukáŠ Baroch poŽáda|

všechny přítomné, jestli mají nějalď dotaznebo připomíŇu k závěrečnému účtu obce Bělušice



Za rck 2024. Jelikož nebyla žádná připomínka ani ďotaz nechal hlasovat o schválení

Závérečného účtu obce Bělušíce zarok2024,

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení č.4t2025z Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje Záv&eéný účet obce

Bělušice k 3t.12.2024 bez qýhrad,

Usnesení č.4|2OZS bylo schváleno

Ad7 starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s qýsledkem krajského auditu

kontroly hospodaření obce Bělušice 2024. Přečett závét auditoru, který je NYBYLY

žnšiíNv črrvny A NED.STATKY a konstatoval, že vedení obce si dle hodnocení

auditorů vede velmi dobře. poté starosta Bc. Lukáš Baroch Požáda| všechnY Přítomné' jestli

mají nějaký dotaznebo připomínku. Jelikož nebyla žádnápřipomíŇa ani dotaz nechal přejít

k dalšímu bodu.

Ad8 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny s žádostí Václava Klepal o finanční podporu

na uspořádaní tradiční akce sraz staré GARDY, která Proběhne v sobotu 6.9.2025. Zmínil Že

akce se v loňském roce zúěastnilo cca 80 občanů obce a že akcebyla velmi hezky uspořádana,

Ztéclttodůvodů navrhl jednorázoqý příspěvek 12 000Kč. Následně starosta Bc. LukáŠ Baroch

požádalvšechny přítoÁné, jestli mají 
"o:utv 

dotaz nebo připomíŇu, Jelikož nebyla žádná

pripomínka aní dotaznechal o tomto návrhu hlasovat,

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení é.5l2025z Zastupitelstvo obce BěluŠice schvaluje příspěvek pro Václava

Klepala st. ve qýši 12 000Kě na uspořádání staré Gardy,

Usnesení č.S/2O2S bylo schváleno

Ad9 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny s návrhem schválení DPP Pro zastuPitele,

r".as Říha_sečen í a iďržbadětského hŤiště, opravy a údržba obecní technikY v rozsahu 150

hodin. Dále pro Jaroslava Svobodu na osazení vodoměru 150hodin. Následně starosta Bc,

Lukáš Baroch požáda]všechny přítomné, jestli mají nějaký ďotaz nebo připomínku, Jelikož

nebyla žádnápřipomínka anidotaznechal o tomto návrhu hlasovat.

Hlasování:5-0-0

přijato usnesení ó.6t2025z Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje 150 hodin DPP Pro

zasiupitele Tomáše Říhu a 150 hodin Dpp pro Jaroslava Svobodu.

Usnesení é.6/2025 bylo schváleno

Ad10 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny s žádostí EliŠkY KoPecké o finanění

podporu taneční skupiny pod jejím vedení. Taneční skupina vystoupí na některé akci v obci

Bělušice. Ztéchtod,il,oáďrruurhl jednorazoqi příspěvek 5000Kč. Následně starosta Bc, LukáŠ

Baroch požáda1všechny přítomné, jestli mají něj aký dotaz nebo připomínku. JelikoŽ nebYla

žádnápřipomínka ani ďotaznechalo tomto návrhu hlasovat.

Hlasování:5-0-0



Přijato usnesení č.712025: Zastupitelstvo obce BěluŠice schvaluje příspěvek pro EliŠku

Kopeckouvčástce5000Kčprotanečnískupinupodjejímvedením.

Usnesení č.7 /}Ozíbylo schváleno

Adll Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny s žádostí příspěvku pro Včelařský spolek

Týnec nad Labem. znovuuvedl informace o prospěšnosti včelstev.ztéchto důvodů navrhl

jednorázový příspěvek 3000Kč. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal všechny

přítomné, jestli mají nějaky dotaznebo připomínku. Jelikož nebyla žáďnápřipomíŇa ani

dotaznechal o tomto návrhu hlasovat,

Hlasování:5-0-0

přijato usnesení ó.8l2025z Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje přísPěvek Pro VČelařský

spolekTýnec nad Labem 3000kč.

Usnesení é,B|2O2S bylo schváleno

Ad12 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem uzavřenísmlouvy o

smlouvě budoucí o zlízenivěcného břemene ke stavbě ,,Ko_Bělušice, par,č, L254" lV_12_6036305

(naše přípojka el.en.na čovlNásledně starosta Bc. Lukáš Baroch požáda|všechny přítomné,

jestli mají nějaký dotaznebo připomínku. Jelikož nebyla žádnápřipomínka aní dotaznechal o

tomto návrhu hlasovat.

Hlasování:5-0-0

přijato usnesení ó.9t1121zZastupitelstvo obce Bělušice pověřuje starostu Bc. LukáŠe Barocha

kpodpisu smlouvy o smlouvě budoucí o zřízeni věcného břemene ke stavbě,,KO-BěluŠice, Par,Č,

L254" lV-12-6O36305 (naše přípojka el.en.na ČOv)

Usnesení é.9/2025 bylo schváleno

Ad13 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s Žádostí LinkY bezPeČÍ o

finanční podporu. zminilvšeobecnou prospěšnost t!!9 tint<y pro občany a hlavně děti,

Ztéc|ttodůvodů navrhl jedn orázový p'rispEvet< 3000Kč. Následně starosta Bc. LukáŠ Baroch

požádatvšechny |rito-"e, jestli máji nějakýdotaz nebo připomínku. Jelikož nebyla žádná

připomínka ani dotaznechal o tomto návrhu hlasovat,

Hlasování:5-0-0

přijato usnesení ó.LOt2025z Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje příspěvek Pro linku

bezpeéíve výši 3000Kč

Usnesení é.í0l2O25 bylo schváleno

Ad14 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s aktuálním stavem svozu

komunálního a tříděného odpadu. zveřejnil éástky zasvoz odpadu a kompenzace zatřídění,

Ztéchtovýsledků jednoznďó^ně vyplývá, že v obci se třídí odpad naProsto nedostateěně.



v komunálním odpadu vyprodukovaném na obyvatele převyšujeme zásadně_ republikoqý

pruměr a dostáváme ,e aÓ-rrysšího cenového pásma za likvidaci odpadu z tohoto dŮvodu,

Žastupitelstvo obce navrhujó od červenc e2OŽ5 svoz komunálního odpadu ve frekvenci lxza
ladni. Dále bude informovat obyvatele o nutnosti důkladněji třídit odpad, abychom se

vyhnuly velkému zdtažovánípoptuttu obyvatel zasvozkomunálního odpadu, Bude

ÚrroJno".no u leŇ 2026 aate vytroOnocení bude navrženanová částka Pro obYvatele za

svoz komunálního odpadu pro rok2026. Dále zastupitelé informovaly,Že jestlÍŽe nedojde ke

zlepšení situace, bude částka až do výšel200kč/obyvatel.

Ad15 Staíosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné Návrh na schválení obecně

závazné vyhlášky o stanovení obecného systému odpadového hospodařství, Informoval o

nutnosti doplnění stávající o třídění a sběr textilu. Informoval, Že návrh vYhláŠkY bYl řádně

vyvěšen na uřední desce. poté starosta Bc. Lukáš Baroch požádalvŠechnY Přítomné, jestli mají

nejaký dotaznebo připomíŇu oZV obce Bělušice. Jelikož nebyla Žádnápřipomínka aní dotaz

nechal hlasovat o schválení OZV obce Bělušice,

Hlasování:5-0-0

přijato usnesení č,ltt2025z Zastupitelstvo obce BěluŠice schvaluje Obecně

záiaznouvyhlášku o stanovení obecného systému odpadového hospodářství.

Usnesení é,!U2O25 bylo schváleno

Ad16 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem na schválení Obecně

závaznévyhlášky o místním poplatku zaobecnísystém odpadového hospodářstvÍ. Poté starosta

Bc. Lukáš Baroch požádalvšechny přítomné, jestli mají nějaký dotaznebo přiPomínku kOZV
obce Bělušice. Jelikož nebyla žádnápřipomínka aní dotaz nechal hlasovat o schválení OZV

obce Bělušice.

Hlasování:5-0-0

přijato usnesení ó.l2t2025l Zastupitelstvo obce BěluŠice schvaluje Obecně

záiaznouvyhlášku o místním poplatku zaobecní systém odpadového hosPodařství

Usnesení č,L2/2O25 bylo schváleno

Ad17 Staíosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s návrhem na schválení Obecně

závaznévyhtášky, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psŮ na veřejném prostranství v obci.

poté starosta Bc. Lukáš Baroch požádal, všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo

připomínku kozy obce Bělušice. Jelikož nebyla žádlápřipomínka ani ďotaznechal hlasovat

o schválení OZY bce Bělušice.

Hlasování:5-0-0

přijato usnesení č.1312025z Zastupitelstvo obce BěluŠice schvaluje Obecně

záiaznouvyhlášku, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném Prostranství v

obci.

Usnesení é.t3l2025 bylo schváleno



Ad18 Starosta Bc. Lukáš Baroch zahájil diskusi,

1. Starosta Bc. Lukáš Baroch pozva| všechny přítomné do letního kina, které Proběhne

v pátek 30.5. akc; bude uspoi ádénaspoleěni se Sokolem Bělušice na fotbalovém hřišti,

2.

3. Místostarosta Václav Klepal seznámil všechny přítomné s aktuální finanění situací obce'

zustatek na b.ú. ro...eni banky ke dni 12.5.2625 je 3 527 21lKé, Na účtu u Narodní

Banky je 11 539Kč a aktuální výše úvěru je7 979 152Kč,

4. Starosta Bc. Lukáš Baroch pozva| všechny přítomné na posezeni s dechovou hudbou,

které proběhne 27 .6,2025 od 17:30. pod pergolou místního pohostinství

5. Starosta Bc. Lukáš Baroch inforoval o instalaci defibliratoru a jeho umístění na budově

oÚ Bělušice

6. Starosta Bc. Lukáš Baroch inforoval o úspěšném ukončení vybudování slinice,

7. proběhla diskuse ohledně dokončení vodovodu akanalizace

8. paní Hetešové bylo odpovězeno v diskusi , že zadéIání oken v sinici u v ulice u hřiŠtě bude

nejdéle v průběhu června.

9. Starosta Bc. Lukáš Baroch informoval ohledně nainstalování informativního radaru ve

směru od Jelena



Ad19 starosta Bc. Lukáš Baroch poděkoval všem přítomným za účast na dnešním zasedání

zastupitelstva obce a pozval všechny přítomné na Příští zasedánÍ. V L7:2l ukonČil zasedání

zastupitelstva.

ZapsalVáclav Klepa,

Podpis................

Ověřil Martin Havlíček

Podpis...

Starosta Bc. Lukáš Baroch

podpis........-_1-f
ověřil Jaroslav svoboda


